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     ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ                    

Από το πρακτικό της µε αριθ. 34ης/2020 Συνεδρίασης 

της Οικονοµικής Επιτροπής 

του ∆ήµου Λευκάδας 

Αριθ. Απόφ: 420/2020 

Στην Λευκάδα σήµερα στις 20 του µηνός Οκτωβρίου του έτους  2020,  ηµέρα  Τρίτη και  ώρα 10:00,  ήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση η Οικονοµική  Επιτροπή του ∆ήµου, στο ∆ηµαρχείο, «ΚΕΚΛΕΙΣΜΕΝΩΝ ΤΩΝ ΘΥΡΩΝ», 
σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθρου 10 της από 11/3/2020 Π.Ν.Π. (ΦΕΚ 55/τ.Α/11-3-20), τις υπ΄αριθ. 18318/13-03-
2020 εγκ. και  40/20930/31-03-2020 εγκ. Υπουργείου Εσωτερικών, ύστερα από την αριθ. πρωτ: 18484/16-10-2020 
έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της, η οποία επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη της,  σύµφωνα  µε τις  δ/ξεις του 
άρθρου 75 του Ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 77 του Ν. 4555/18. 

Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο εννέα (9) µελών βρέθηκαν παρόντα τα παρακάτω 
οκτώ (8) µέλη, άρχισε η Συνεδρίαση. 
                                            ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                        ΑΠΟΝΤΕΣ 

1 Καλός Χαράλαµπος (Πρόεδρος) 1 Τυπάλδος Νικόλαος 

2 Βικέντιος Νικόλαος  2 Γαζής Αναστάσιος  

3 Μαργέλη Μαρία 3 Κωνσταντινίδη Ρεκατσίνα Σεβαστή 

4 Σέρβος Κων/νος (αναπλ.) 4  

5 Γιαννιώτης Παναγιώτης 5  

6 Τσιρογιάννης Γεώργιος   6  

7  7  

8  8  

9  9  

Τα ανωτέρω απόντα µέλη απουσίαζαν, αν και κλήθηκαν νόµιµα. 
Τα πρακτικά τηρήθηκαν από την γραµµατέα της Οικονοµικής Επιτροπής, Αιµιλία Χαλκιοπούλου, υπάλληλο  

του  ∆ήµου Λευκάδας. 
Συζητήθηκε ένα (1) θέµα Εκτός Ηµερήσιας ∆ιάταξης. 
Ο κ. Σέρβος Κων/νος, αναπληρωµατικό µέλος, αναπληρώνει το τακτικό µέλος της ίδιας παράταξης κ. 

∆ρακονταειδή Κων/νο. 
Οι κ.κ. Κωνσταντινίδη Ρεκατσίνα Σεβαστή και Γαζής Αναστάσιος προσήλθαν πριν την συζήτηση του 1

ου
 

θέµατος της Η.∆. 
Προτάχθηκαν οµόφωνα και συζητήθηκαν µετά την συζήτηση του 10

ου
 θέµατος της Η.∆. τα θέµατα 18, 19 

και 20. 
 Ο Πρόεδρος της Ο.Ε. κ. Χαράλαµπος Καλός, ∆ήµαρχος, αποχώρησε πριν την συζήτηση του 16

ου
 

θέµατος της Η.∆. και προεδρεύει η Αντιπρόεδρος κα Μαργέλη Μαρία. 
 
 

ΘΕΜΑ 17
ο
 : Απόφαση Ο.Ε. για υποβολή πρότασης στο πρόγραµµα «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ» στον ΄Αξονα 

Προτεραιότητας «Ποιότητα ζωής και εύρυθµη λειτουργία των πόλεων, της υπαίθρου και των οικισµών» της 
Πρόσκλησης ΑΤ05 µε αριθµ. πρωτ.14575/24-07-2020 της Ειδικής Υπηρεσίας ∆ιαχείρισης και Εφαρµογής του 
Υπουργείου Εσωτερικών (ΕΥ∆Ε ΥΠΕΣ), µε Τίτλο: «Ανάπτυξη της υπαίθρου-Αγροτική Οδοποιία», για την πράξη 
«ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ Ο∆ΟΠΟΙΙΑΣ ∆ΗΜΟΥ ΛΕΥΚΑ∆ΑΣ» προϋπολογισµού 2.404.524,00 Ευρώ  (µε ΦΠΑ 
24%). 

Εισηγητής: Ευτύχιος Ζουριδάκης, Αντιδήµαρχος 
 
 

Η Ο.Ε. οµόφωνα αποφασίζει την απόσυρση του θέµατος. 

 
Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό: 420/2020. 

                        

 

             Η Αντιπρόεδρος                                Τα Μέλη 

 

 

                          ΜΑΡΙΑ ΜΑΡΓΕΛΗ 

 


